
 

nr. 2 din 30.01.2025

PROCES-VERBAL

al celei de-a 3-a ședințe ordinare din mandatul 2024 - 2028 a Consiliului Local al municipiului Câmpulung
din data de 30 Ianuarie 2025

Încheiat astăzi, 30.01.2025 ora 17:00

În temeiul articolului 134 alin. (1), lit. a) din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019 privind Codul Administrativ, cu
modi5cările și completările ulterioare, prin Dispoziția nr. 30 din 23 Ianuarie 2025 Primarul municipiului Câmpulung
a convocat membrii Consiliului Local al municipiului Câmpulung în ședință ordinară. Ședința se desfășoară Primăria
Municipiului Câmpulung - strada Negru Vodă nr. 127.

Secretarul general al municipiului Câmpulung face prezența membrilor Consiliului Local:

Prezenți: Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei
DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE,
Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-
Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

Absenți: Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ (nemotivat)

Rezultat prezenți: 18 consilieri locali
Rezultat absenți nemotivat: 1 consilier local

Secretarul general constată că sunt îndeplinite condițiile din art. 137 alin. (1). din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul Administrativ, cu modificările și completările ulterioare.

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței ordinare din data de 19 Decembrie 2024 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței ordinare a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0
ABȚINERI

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 30 Decembrie 2024 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON
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Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

Secretarul general supune la vot procesul-verbal al ședinței extraordinare din data de 21 Ianuarie 2025 - Vot prin
ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Norris-Marcu MĂGEANU

Rezultatul votului: Procesul-verbal al ședinței extraordinare a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

Secretarul general dă cuvântul președintelui de ședință - Adrian VLĂDĂU.

Se dă citire ordinii de zi

Inițiatorul proiectului anunță retragerea proiectului nr. 11 din 23.01.2025 privind recti5carea poziției nr. 50 și poziției
nr. 85 din Anexa nr. 2, precum și a Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului Local nr. 190 din 30.12.2024 privind
aprobarea indicatorilor de zonare 5scală, a modului de evaluare a acestora și încadrarea în categoriile de impozitare
a imobilelor clădiri / terenuri situate în intravilanul Municipiului Câmpulung, județul Argeș.

(1) Proiectul nr. 4 din 23.01.2025 privind alegerea președintelui de ședință ,

(2) Proiectul nr. 5 din 23.01.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 4573/109/2024,

(3) Proiectul nr. 6 din 23.01.2025 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și
reprezentare pentru dosarul nr. 1375/205/2017,

(4) Proiectul nr. 7 din 23.01.2025 privind aprobarea taxelor și tarifelor practicate de societatea Piețe Servicii
Comunitare Muscel SRL începând cu 01.02.2025,

(5) Proiectul nr. 8 din 23.01.2025 privind aprobarea concesionării terenului în suprafată de 3,20 mp aparținând
domeniului public al Municipiului Câmpulung, situat în Câmpulung, str.Șoseau Națională, nr.167, aferent
apartamentului proprietate personală a lui Popa Ilie - Claudiu,

(6) Proiectul nr. 9 din 23.01.2025 privind aprobarea concesionării terenului în suprafată de 21,10 mp aparținând
domeniului public al Municipiului Campulung, situat în Câmpulung, str. Pictor N. Grigorescu nr. 8, bl. F, județul
Argeș, aferent apartamentului proprietate comună a doamnelor Grigoreț Gabriela și Vrânceanu Magdalena-
Victoria,

(7) Proiectul nr. 10 din 23.01.2025 privind recti5carea Organigramei şi Statului de funcţii al Direcției de Asistenţă
Socială Câmpulung aprobate prin Hotărârea Consiliului Local nr. 178 din 19.12.2024,

(8) Proiectul nr. 11 din 23.01.2025 privind recti5carea poziției nr. 50 și poziției nr. 85 din Anexa nr. 2, precum și a
Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului Local nr. 190 din 30.12.2024 privind aprobarea indicatorilor de zonare
5scală, a modului de evaluare a acestora și încadrarea în categoriile de impozitare a imobilelor clădiri / terenuri
situate în intravilanul Municipiului Câmpulung, județul Argeș,

(9) A.I.R.P. nr. 210 din 17.01.2025 Raport privind activitatea Direcției de Asistență Socială din subordinea
Consiliului Local al Municipiului Câmpulung în anul 2024,

(10) A.I.R.P. nr. 209 din 17.01.2025 Raportul privind activitatea asistenților persoanli ai persoanelor cu handicap
grav desfășurată în semestrul II al anului 2024

Se supune aprobării ordinea de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
simplă)
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a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULAESCU,
Nicoleta SOLOMON

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Ordinea de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 12 voturi PENTRU, 6 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0
ABȚINERI

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Vreau să se menționeze că materialele nu au fost date conform
regulamentului.

Secretarul general : Există avize la toate punctele. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Unele sunt nefavorabile.

Secretarul general anunță este vorba de achiziționare de servicii juridice în trei dosare. 

Președintele de ședință anunță suplimentarea ordinii de zi cu următoarele proiecte:

(1) Proiectul nr. 12 din 30.01.2025 privind achiziționarea de servicii juridice în dosarul nr. 134/109/2025,

(2) Proiectul nr. 13 din 30.01.2025 privind la achiziționarea de servicii juridice în dosarul nr. 149/109/2025,

(3) Proiectul nr. 14 din 30.01.2025 privind achiziționarea de servicii juridice în dosarul nr. 2692/109/2024

Se supune aprobării suplimentarea ordinii de zi: Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULAESCU,
Nicoleta SOLOMON

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Suplimentarea ordinii de zi a ședinței ordinare a fost aprobată cu 12 voturi PENTRU, 6 voturi
ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Vreau să se menționeze că au fost data în ultima jumătate de oră și nu
am avut timp nici măcar să le vedem. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Nu știu despre ce suplimentare este vorba. 

Secretarul general anunță este vorba de achiziționare de servicii juridice în trei dosare. 

DEZBATEREA PROIECTELOR:

(1) Proiectul nr. 4 din 23.01.2025  
 privind alegerea președintelui de ședință 

Observații:

Domnul consilier MUȘETOIU Robert - Marian propune ca președinte de ședință pe domnul STATE Ionel. 

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
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Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate simplă)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Vreau să se consemneze că eu, personal, nu am fost convocat la ședința
comisiei de specialitate și nu știu .....deci, nu am fost convocat. 

Doamna consilier Andreea IONESCU : Eu sunt președintele comisiei, domnul DAVID a ieșit de pe grupul de whatapp
și probabil are impresia că trebuie să îl sunăm personal să să îi trimitem prin poștă sau recomandată. Îmi pare rău,
este organizat un grup, unde se discută toate punctele, s-au făcut inclusiv întâlniri 5zice l-a care nu ați participat,
deși ați insistat să se facă 5zic și nu ați venit. Colegul meu Robert știu că s-a anunțat în privat ori de câte ori a avut
ocazia. Eu lucrez pe grup, în comisie.   

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Eu nu vreau să intru în polemică cu o persoană  care vine pasager pe la
ședințele de consiliu. 

Doamna consilier Andreea IONESCU : Niciodată nu am lipsit la o ședință de consiliu, spre deosebire de
dumneavoastră.  

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Am spus că veniți pasager. Atât am vrut să spun că nu am fost convocat.
Convocarea mea se poate face telefonic sau pe email, la datele pe care le-am dat. Nu cred că trebuie să fac parte
din grupuri de comisii. Grupul de comisie nu apare în regulamentul de organizare și funcționare. 

(2) Proiectul nr. 5 din 23.01.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
4573/109/2024. 

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul Nicolae CRÎNGUȘ face o prezentare a situației compartimentului juridic. 

Secretarul general face o prezentare a dosarului. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Credeți că un avocat ne poate reprezenta mai bine decât
compartimentele de specialitate, îndrumate de juridic și urbanism care au emis acel certificat ? 

Doamna Mădălina ZĂGĂRIN : Să vă reprezint niciodată, nu sunt avocat. 

Secretarul general explică faptul că se consideră necesar achiziționarea de servici juriice, pentru că există și avocați
specializați în domeniul urbanismului. Există și noțiunea de reprezentare, în sensul în care un jurist nu poate
reprezenta instituția la toate cauzele. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Care este valoarea acestor servicii ? 

Secretarul general : Urmează să fie achiziționate, nu s-a făcut nimic anterior. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Să nu depășească cumva valoarea prejudiciului. 

Secretarul general : Și dacă nu s-ar 5 solicitat aceste daune morale, avem obligația de a repreenta interesele
instituției în fața instanțelor de judecată. Țin să vă precizez că onorariile au fost destul de mici, cred că nici într-un
an de zile am avut această valoare. Din informațiile pe care le dețin, nu cred că am avut în ultimii 3 - 4 ani servicii
juridice de 50.000 lei. 

Doamna Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Considerați că au fost făcuți toți pași premergători înainte de a ajunge în
instanță ? Că din experiența mea, înainte de a te duce la judecată, încerci o înțelegere pe cale amiabilă, o întâlnire,
un dialog. Consider că ar fi fost oportună o opinie specializată din partea unui jurist înainte de a ajunge în instanță. 

Secretarul general explică faptul că a existat o plângere prealabilă referitorare la acest certi5cat de urbanism și s-a
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dat un răspuns în acest sens de către compartimentul juridic, împreună cu compartimentul urbanism. 

Doamna Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Întrebarea mea era cu totul alta. Ați încercat să aveți o opinie juridică
externă ? 

Doamna primar : Ar 5 ilegal să facem asta, pentru că serviciile juridice, consultanța are un regim special și tocmai de
aceea trebuie să treacă prin consiliul local. Pe de altă parte, pe lângă răspunsul scris pe care l-am trimis colegului
dumneavoastră de partid, să știți că am avut și mai multe discuții cu dumnealui, doar că dumnealui nu dorește să
plătească absolut nimic, a făcut în sit construcții ilegale pentru care noi ne judecăm, și continuare dumnealui are tot
dreptul să meargă în instanță, dar noi trebuie să ne apărăm.

Doamna Loredana - Nicoleta NĂSTASE :  Și considerați că pentru toate litigiile care sunt pe urbanism va trebui ca
primăria să angajeze pentru urbanismul se supune unei legi, Legea 350 / 2001. Adică lucrurile sunt foarte clare
acolo. De ce trebuie să ajungem în instanță cu toate dosarele pe urbanism. S-a cerut un certi5cat de urbanism
pentru o împrejmuire, pentru un gard. Deci omul vrea să își facă un gard pe un teren pe care îl are. Deci revin, vom
merge în instanță pentru toate procesele care apar pe urbanism. 

Secretarul general : Dacă ne vor da în instanță, da, vom merge în instanță, dar vreau să vă spun că am mai avut
dosare în care nu am cerut consultanță juridică și colegii noștrii au reprezentat interesele instituției, unele au fost
câștigate, unele sunt în curs de soluționare. 

Doamna Loredana - Nicoleta NĂSTASE :  Am o singur curiozitatea : dacă această 5rmă va câștiga în instanță, cu toate
că mie mi s-a spus exclus de la acest birou, va plăti primăria cheltuielile? 

Secretarul general : Cheltuielile de judecată sunt în sarcina instituției noastre. 

Doamna Mădălina ZĂGĂRIN : Domeniul urbanismului și al arhitecturii este mult mai vast. Nu o îmi permit acum să
divaghez și să fac obositor această întâlnire, să o fac exagerat de obositoare, pentru că legislația este foarte vastă,
nu se limitează  nici pe departe la Legea 350. Ceea ce a cerut dumnealui nu se limitează la o simplă împrejmuir, ci
cere a se amplasa și o barieră, care încă nu avem de unde să știm dacă se va face cu remunerare sau nu și pentru
care nu a făcut dovada proprietății pe terenul pe care vrea să o amplaseze. 

Doamna Loredana - Nicoleta NĂSTASE :  Dumneavoastră spuneți de o barieră, dar noi avem bolarzi cre nu au fost
într-un proiect și ne împiedicăm acum de o barieră. 

Doamna Mădălina ZĂGĂRIN : Nu divagați, nu face obiectul discuției. Și atâta timp cât s-au supus a in5nat de multe
controale pentru care am avut justi5cări legale, nu aveți dumneavoastră de unde să puteți să faceți asocierea
aceasta. Atâta timp cât mai devreme ați spus că urbanism înseamnă numai Legea 350, nu aveți puterea și
competența necesară să faceți această asociere.  

Domnul consilier Alexandru - Nicolae HAGI : Este foarte clar că noi mergem în instanță pe această speță. Noi stabilim
acum dacă solicităm asistență juridică sau nu. Atât. Ceea ce este în speța în sine este clar că va stabili o instanță.
Deci nu noi. 

Domnul consilier Norris - Marcu MĂGEANU : Probabil nu este mare lucru de făcut acum decât să alegem varianta
reprezentării, că nici nu este altceva de ales. Problema este că situații care ar putea 5 rezolvate în mod diplomatic
ajung în instanță și suntem nevoiți să apelăm la astfel de servicii și să intrăm în astfel de conMicte. Ăstea sunt lucruri
care ar trebui rezolvate de aparatul primăriei înainte de a ajunge la situații care mai au doar varianta judecății. În al
doilea rând a intervenit doamna primar, pe cre nu o mai auzisem de nu știu când, și cu foarte muilt tupeu, mi se
pare, când spune că este un coleg de partid, că este o persoană care a făcut lucruri ilegale, nu știu cum se pronunță
dumneaiei înaintea instanțelor. De unde știe mai bine decât ceilalți dacă este legal sau ilegal ? Dacă tot luăm acum
servicii ale unui avocat, să lăsăm instanța să vedem cine are dreptate.  

Doamna primar : Eu asta am spus. Să lăsăm instanța și v-am atras atenția din respect pentru dumneavoastră,
pentru că având în vedere contextul politic, eu nu știu dacă puteți să votați. 

Secretarul general : Fiecare știe singur dacă se află în vreun conflict de interese sau nu. 

Domnul consilier Ionel STATE : Nu aveam de spus decât să corectăm suma din 500.000 lei în 50.000 lei.

Secretarul general : S-a rectificat. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU
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b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Andrei DOBRESCU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Norris-Marcu MĂGEANU 

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 10 voturi PENTRU, 3 voturi ÎMPOTRIVĂ și 5 ABȚINERI

(3) Proiectul nr. 6 din 23.01.2025  
 privind aprobarea achiziționării de servicii juridice de consultanță, asistență și reprezentare pentru dosarul nr.
1375/205/2017

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE,
Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Andrei DOBRESCU, Norris-Marcu MĂGEANU

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Sunt împotriva situațiilor care duc în aceste ipostaze, pentru că este
evident că avem nevoie de reprezentare juridică. 

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU, 2 voturi ÎMPOTRIVĂ și 4 ABȚINERI

(4) Proiectul nr. 7 din 23.01.2025  
 privind aprobarea taxelor și tarifelor practicate de societatea Piețe Servicii Comunitare Muscel SRL începând cu
01.02.2025

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Am avut o discuție cu domnul director de la PIEȚE și am avut o
discuție și cu comercianții din târul săptămânal. Înțeleg de la domnul director de la PIEȚE că este imposibil să
micșoreze aceste tarife în conjunctura în care suntem. Ar 5 fost normal să 5e micșorate ținând cont că nu avem
piața, dar nu se pot micșora datorită faptului că în situația în care tarifele mai mici, serviciul PIEȚE ar trebui
des5ințat. Aș vrea să știu dacă așa este și dacă este adevărat faptul că parcările au fost în subordinea serviciului
PIEȚE și acum nu mai sunt în subordinea nimănui, pentru că nimeni nu mai taxează. Domnul director a spus că ar 5
de un real ajutor pentru veniturile pe care le au la piețe dacă ar mai avea și altceva de unde să-și ajute salariile
măcar, ținând cont că sunt pe salariul minim. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Situația așa este, sunt pe salariul minim. Ar 5 trebuit mărite tarifele cel puțin cu
inMația, și nu am făcut-o încă din anul trecut. Am considerat că rămânând așa este bene5c pentru toți cei care își
desfășoară activitatea acolo. Legeat de parcări, știți foarte bine că se construiește piața și parcările în jurul pieței vor
5 blocate pe o perioada foarte mare, iat parcările care sunt în partea opusă sun parcări care se taxează la
parcometRE, care sunt funcționale. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Nu cred că trebuie să 5e termenul destul de mare, pentru că am văzut că
termenul este august și mai sunt 6 luni. Eu nu aș 5 pus niciun tarif la piețe și aș 5 lăsat oamenii fără tarif în perioada
în care nu avem piață. Vă aduc aminte că în urmă cu puțini ani, din conturile pieței primăria a luat un milion de lei,
deci cum a luat bani din banii de pro5t putea să subvenționeze perioada asta de 1 - 2 cât va dura construcția piețe.
Eu cred că în momentul de fațaă condițiile care sunt acolo și frigul și toate, cred că oamenii care stau în corturile de
la piață să nu plătească tarif în aceatsă perioadă. 

Domnul consilier Ionel STATE : Ar trebui să se înțeleagă că nu este serviciu, este societate comerciala la PIEȚE. Și
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societatea comervcială trebuie să se auto5nanțeze. Cred că este greu și ce spune domnul David ca primăria să dea
o finanțare către o societatea comercială.   

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Atâta timp cât acționarul majoritar, de fapt 100% este Consiliul Local, se
poateface orice.

Doamna Violeta IARCA : Vorbim despre transferul unei sume de bani care, la momentul când SC PIEȚE s-a constituit
societate comercială, ei au fost duși într-un depozit special la o bancă, acolo au păstrați până când ... bineînțeles au
fost lăsați la dispoziția societății, după ce societatea s-a transformat din serviciu public auto5nanțat în societatea
comercială cu scopul de a se construi o piațaă nouă. Întrucât, în preent, primăria avea încheiat un contract de
5nanțare cu CNI pentru construcția acestei piețe, nu se mai justi5ca ca banii să rămână acolo. Bineînțeles, banii au
intrat în bugetul local și s-a respectat destinația pentru care au fost transferați, adică acele sume de bani la un
moment dat au rămas în excedentul bugetului local, în anul 2024 au fost prevăzuți prin buget pentru consolidarea
corpurilor administrative ale pieței, fiind făcut un transfer legal și necesar. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Nu am spus niciun moment că nu a fost legal, dar eu nu vorbesc de
banii aceia. Vedeți că au fost două sume la piețe, un milion pe care l-a dat primăria și l-a retras și au mai fost niște
bani care au fost strânși de-a lungul anilor de piețe și care primăria i-a luat pe toți. Veri5căm și vorbim la ședința
viitoare

Doamna Violeta IARCA : Veri5căm, dar din ce cunosc au fost transferate exact sumele de bani constituite în
depozitul la termen la bancă (Banca Transilvania). O să verific.  

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Această hotărâre se referă și la târgul săptămânal și aoclo oamenii
sunt foarte nemulțumiți, agitați de-a dreptul, datorită faptului că au contracte pe 1 an și se vehiculează în oraș că se
va închide târgul, că se pun nu știu ce panouri, ce parc fotovoltaic și se va închide. Chiriile acolo sunt destul de mair,
undeva la 1.000 lei / lună în zilele de vară, iar condițiile lor, dacă aș spune nepotrivite, aș 5 elegantă. Ce are în vedere
primăria ? 

Doamna primar : Aici ar trebui să răpsundă managerul, pentru că este o societatea comericială, nu primarul și nu
viceprimarul, managerul este responsabil pentru buna desfășurare a activității comericală. Am avut astăzi o discuție
referitoare chiar la piață, trebuie să continuăm cu procedura pentru a avea, la un moment dat, un manager în
adevăratul sens al cunântului și sper că lucrurile se vor rezolva. Pe de altă parte, nu închide nimeni târgul, și acel
proiect se referă la a pune panouri fotovoltaice deasupra, ca un fel de acoperiș. Nimeni nu intenționează să închidă
târgul și nu dorește nimeni lucrul acesta.  Să ne spună domnul manager de ce nu ascultă vocea oamenilor. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Aș vrea să atrag atenția că acești vânzători fac un comerț în condiții care le
știm toți că nu sunt cele mai bune, chiar și în frig. Tarifele s-au mărit, cred eu nejusti5cat, la 01.07.2024, chiar unele
dintre ele dublâdu-se, dacă mă refer la taxa de intrare în târg și la taxa pentru toaletă. Și eu consider că nu trebuia,
ar fi trebuit să găsim orice altă soluție, dar nu să le  mărim acestor oamnei taxele lunare. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Aceste două taxe sunt opționale, nu vă obligă nimemi să le folosiți. Cele
comerciale sunt obligatorii. Eu am spus că nu au mai fost mărite de anul tecut din iulie, dar se puteau să ajungă și
mai mari datorită inflației. Câte taxe s-au mărit în ațara asta și nu ne-a întrebat nimeni. 

Domnul consilier Ciprian - Mihai NECULĂESCU : Eu cred că printr-o comunicare, colaborare e5cientă și rezultatele
pot apărea. 

Domnul BOERU Eduard face o prezentare a situației tarifelor de la SC PIEȚE SERVICII-COMUNITARE MUSCEL SRL. 

Domnul președinte de ședință Adrian VLĂDĂU propune încheierea discuțiilor discuțiilor pe punctul respectiv. 

Domnul Georgel MĂDULĂREA : O să ajungeți, 5indcă aveți o majoritate, să ne propuneți direct ca să nu mai putem
vorbi. 

Domnul președinte de ședință Adrian VLĂDĂU : Eu consider că s-a vorbit foarte mult pe acest subiect. Ați avut
inclusiv opinia domnului manager de la piață. 

Domnul Georgel MĂDULĂREA : Colegul meu a făcut o propunere, iar dumneavoatsră ați făcut o propunere să oprim
discuțiile. O să începeți să faceți treaba asta după 5ecare 5 minute la proiect, aveți majoritatea, deci dumneavoastră
vreți să ne închideți nouă gura ca și consilieri de opoziție care am fost trimiși aici de oameni cu voturile lor, ca să ne
spunem punctul de vedere. 

Domnul președinte de ședință Adrian VLĂDĂU : Vi se pare dumneavoastră că este bene5c pentru cetățeni ce se
întâmplă aici. 

Domnul Georgel MĂDULĂREA :  Cred că este destul de bene5c să comunicăm. Adică nu se poate să votăm ca să nu
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mai vorbim noi. Păi votați de la început că nu avem voie să vorbim. 

Doamna primar : Doamna secretar tocmai vă spunea care este procedura administrativă, daăc aveți nevoie de
ajutor pentru ceea ce înseamnă un proiect care să intre în consiliul local, vă poate ajuta compartimentul juridic cu
câteva sfaturi, pentru că văd că nu le stăpâniți și mi-aș dori ca 5ecare consilier să 5e foarte bine pregătit atunci când
vine aici. Eu cred că nu este o problemă, chiar dacă nu îndeplinește condițiile legale, ca propunerea domnului
consilier DAVID să fie supusă la vot. 

Domnul Georgel MĂDULĂREA :  Colegul nostru a supus ceva la vot, nu se poate, nu se poate, nu este nicio
problemă. Dra nu puteți să ne răspundeți, să ne închideți gura, să ne supuneți dumneavoastră la vot ca să oprim
discuțiile pe acest punct, un punct destul de important pentru oamenii din Câmpulung. Pe de altă parte, nu ne mai
îndrumați pe noi să mergem la compartimentul juridic, pentru că dumneavoastră nu sunteți în stare, prin
compartimentul juridic, să reprezentați în instanță un certificat de urbanism eliberat de primărie. 

Doamna primar : Iarăși spuneți informații false. Nu v-am trimis la departamentul juridic, am spus că vă vom pune
noi la dispoziție, așa cum vă vom pune articolul din codul administrayiv care spune că președintele de ședință poate
să supună la vot închiderea dezbaterilor sau oricine din consiliul local. 

Domnul Georgel MĂDULĂREA :  O să le închideți când doriți dumneavoastră. 

Domnul consilier Alexandru - Nicolae HAGI : Vreau să văd dacă am înțeles eu ce votăm la acest punct. În data de
19.12.2024 în AGA SC PIEȚE-SERVICII COMUNITARE MUSCEL SRL, din care facem toți parte, (domnul consilier
NECULĂESCU : Astăzi suntem obligați să votăm ce am votat atunci ?). Nu este nimeni obligat să voteze (domnul
consilier NECULĂESCU : adică să 5e supus votului). Ideea este că acum noi trebuie să îmbrăcăm într-un proiect de
hotărâre de consiliul loca o hotărâre luată de AGA PIEȚE. Haideți să facem asta. Poate propunerea domnului David
este una bună, dar nu înțeleg de ce nu am discutat-o în AGA. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Vă rog să mai spuneți propunerea dumneavoastră...

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Dacă v-am încurcat foarte tare cu propunerea și nu puteți să calculați, îmi
retrag această propunere și o să cu ea la ședința AGA viitoare. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI,
Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU,
Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 7 ABȚINERI

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Eu nu am mai auzit de schimbarea ordinii de zi și de aducerea de noi
puncte care să 5e propuse votului, la fel cum nu am mai auzit vreodată să se voteze dacă vrea cineva să oprească
discuțiile. Asta ține de .....

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU :  Ține de codul administrativ. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Ne-a spus doamna primar că are calitatea de invitat. Dacă are calitatea
de invitat, o să rog să nu mai schimbe punctul de vedere al președintelui. 

Doamna primar : Primarul dacă propune un proiect, poate să intervină pe 5ecare proiect pe care îl propune
primarul. 

Domnul consilier Norris-Marcu MĂGEANU : Da, puteți să interveniți, dar nu puteți să schimbați ordinea de zi și să
veniți cu propuneri care nu sunt de competența dumneavoastră. 

Doamna primar : Nu am schimbat ordinea de zi. 

 (5) Proiectul nr. 8 din 23.01.2025  
 privind aprobarea concesionării terenului în suprafată de 3,20 mp aparținând domeniului public al Municipiului
Câmpulung, situat în Câmpulung, str.Șoseau Națională, nr.167, aferent apartamentului proprietate personală a lui

Pagina 8 din 13



Popa Ilie - Claudiu

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA solicită informații privind adresa imobilului pentru care s-a mai solicitat
concesionarea terenului. 

Secretarul general face o prezentare a proiectului de hotărâre. 

Domnul consilier Andrei DOBRESCU : Într-adevăr, balcoanele din fața, stânga dreapta sunt în regulă, cel din spate nu
este în regulă, dar noi nu putem vota un proiect de hotărâre pe o foaie A4 care cineva dă o semnătură că ar 5
balconul dânsului.  Ar fi trebuit să se deplaseze cineva și să facă un proces verbal, să îl prezinte consiliului local. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : A fost o comisie la fața locului. 

Dezbaterile asupra proiectului de hotărâre sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local. 

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de majoritate
simplă)a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Radu-
Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu
MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Andrei DOBRESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(6) Proiectul nr. 9 din 23.01.2025  
 privind aprobarea concesionării terenului în suprafată de 21,10 mp aparținând domeniului public al Municipiului
Campulung, situat în Câmpulung, str. Pictor N. Grigorescu nr. 8, bl. F, județul Argeș, aferent apartamentului
proprietate comună a doamnelor Grigoreț Gabriela și Vrânceanu Magdalena-Victoria. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Nu sunt discuții.  

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU,
Marinică FOLOGEA, Radu-Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel
MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE? Nicio abținere

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 18 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 0 ABȚINERI

(7) Proiectul nr. 10 din 23.01.2025  
 privind recti<carea Organigramei şi Statului de funcţii al Direcției de Asistenţă Socială Câmpulung aprobate prin
Hotărârea Consiliului Local nr. 178 din 19.12.2024. 

Se ia act de avizul comisiilor de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)
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a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Radu-
Andrei GRECU, Alexandru-Nicolae HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu
MĂGEANU, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai NECULAESCU, Nicoleta
SOLOMON, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ? Niciun vot împotrivă

c) Cine se ABȚINE?
Andrei DOBRESCU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 17 voturi PENTRU, 0 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(8) Proiectul nr. 11 din 23.01.2025  
 privind recti<carea poziției nr. 50 și poziției nr. 85 din Anexa nr. 2, precum și a Anexei nr. 3 la Hotărârea Consiliului
Local nr. 190 din 30.12.2024 privind aprobarea indicatorilor de zonare <scală, a modului de evaluare a acestora și
încadrarea în categoriile de impozitare a imobilelor clădiri / terenuri situate în intravilanul Municipiului Câmpulung,
județul Argeș.

Dezbaterile asupra proiectului de hotărâre sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local.

Inițiatorul proiectului anunță retragerea proiectului. 

(9) Proiectul nr. 12 din 30.01.2025  
 privind achiziționarea de servicii juridice în dosarul nr. 134/109/2025

Consilieri locali care declară că se aMă în conMict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Dezbaterile asupra proiectului de hotărâre sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local.

Doamna manager face o prezenta a litigiilor în care spitalul este parte. 

Domnul avocat Sabie (invitatul doamnei manager) face o prezentare a solicitării Spitalului Municipal Câmpulung. 

Dezbaterile asupra proiectului de hotărâre sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local.

Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Ionel STATE, Adrian VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Andrei DOBRESCU

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 12 voturi PENTRU, 1 vot ÎMPOTRIVĂ și 5 ABȚINERI

(10) Proiectul nr. 13 din 30.01.2025  
 privind la achiziționarea de servicii juridice în dosarul nr. 149/109/2025.

Consilieri locali care declară că se aMă în conMict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali
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Dezbaterile asupra proiectului de hotărâre sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local.
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Andrei DOBRESCU

c) Cine se ABȚINE?
Bogdan-Angelin DAVID, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Norris-Marcu MĂGEANU, Ciprian-Mihai
NECULAESCU, Nicoleta SOLOMON

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 1 vot ÎMPOTRIVĂ și 6 ABȚINERI

(11) Proiectul nr. 14 din 30.01.2025  
 privind achiziționarea de servicii juridice în dosarul nr. 2692/109/2024.

Consilieri locali care declară că se aMă în conMict de interese conform art. 228 din Ordonanța de Urgență nr. 57/2019
privind Codul administrativ, cu completările și modificările ulterioare: Radu-Andrei GRECU,

Se ia act de avizul comisiei de specialitate.
La dezbatere sunt prezenți:  18 consilieri locali

Dezbaterile asupra proiectului de hotărâre sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local.
Se supune la vot proiectul:  Vot prin ridicarea mâinii individual (pentru aprobare este nevoie de
majoritate absolută)

a) Cine este PENTRU?
Robert-Ionuț AVRAM, Alex-Georgian BLIDARU, Silviu CIOBĂNICĂ, Alexandru-Cristinel COTOANȚĂ, Alexandru-Nicolae
HAGI, Andreea IONESCU, Mihail KEGYE, Robert-Marian MUȘETOIU, Loredana-Nicoleta NĂSTASE, Ionel STATE, Adrian
VLĂDĂU

b) Cine este ÎMPOTRIVĂ?
Bogdan-Angelin DAVID, Andrei DOBRESCU, Marinică FOLOGEA, Georgel MĂDULĂREA, Ciprian-Mihai NECULAESCU,
Nicoleta SOLOMON

c) Cine se ABȚINE?
Norris-Marcu MĂGEANU

Rezultatul votului: Proiectul a fost aprobat cu 11 voturi PENTRU, 6 voturi ÎMPOTRIVĂ și 1 ABȚINERE

(12) A.I.R.P. nr. 210 din 17.01.2025  
 Raport privind activitatea Direcției de Asistență Socială din subordinea Consiliului Local al Municipiului
Câmpulung în anul 2024.

Se prezintă Raport privind activitatea Direcției de Asistență Socială din subordinea Consiliului Local al
Municipiului Câmpulung în anul 2024 Consiliului Local al municipiului Câmpulung.

Sunt prezenți:
19 consilieri locali

Dezbaterile asupra acestui punct sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local.

(13) A.I.R.P. nr. 209 din 17.01.2025  
 Raportul privind activitatea asistenților persoanli ai persoanelor cu handicap grav desfășurată în semestrul
II al anului 2024.

Se prezintă Raportul privind activitatea asistenților persoanli ai persoanelor cu handicap grav desfășurată
în semestrul II al anului 2024 Consiliului Local al municipiului Câmpulung.

Sunt prezenți:
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19 consilieri locali

Dezbaterile asupra acestui punct sunt redate pe înregistrarea audio-video a ședinței consiliului local. 

Domnul avocat Sabie revine în sală și face a5rmații cu privire la unele dosare în care Municipiul Câmpulung este
parte.

Având în vedere faptul că în sală se aMă și persoane care vor să expună o problemă referitoare la distanțe dintre
case. Au loc discuții cu privire la distanțele dintre case și la situația creată (strada Carpați).

Discuții cu privire la probleme de interes local.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Am observat și monitorizăm toți foarte atent calitatea aerului din
Câmpulung în ultimele luni. Dacă Primăria a făcut vreo investigație sau ne putem da seama de unde s-a stricat
calitatea aerului și se strică constant în Municipiul Câmpulung în ultima perioadă. Am ajuns și avem zile în care
calitatea aerului la noi a ajuns cea mai proastă din România. Este incredibil unde s-a ajuns. Eu personal am ales să
stau la Câmpulung și a-mi crește copiii, știind că avem cel mai bun aer și cea mai bună apă. Constat că la aer suntem
deja foate slabi, zi de zi depășim limitele și calitatea aerului minim accesabilă.    

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Sunt într-un proiect, nu personal, fetele mele au fost într-un proiect la Dinicu
Golescu cu aparate de monitorizare a aerului în Municipiul Câmpulung pe care le am și acum. Chiar săptămâna
trecută, am cerut copilului de la Dinicu care are softul să îmi prezinte un raport pe minim ultimele trei luni, aștept
încă răpsunul. Știm și noi că așa este. Am luat și intervalul orar care era cel mai afectat, cu o calitatea mai slabă, cu o
poluare mai mare. Am observat faptul că în perioada 21.30 - 23 și spre dimineață. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Șitți cumva cauza ? 

Domnul consilier Alexandru - Cristinel HAGI : Această situație, dacă este urmărită pe mai mulți ani (este doar o
părere personală), o să observați că spike-urile apar mai ales în sezonul rece, vara nu avem probleme mari de
calitatea aerului. Aceste depășiri, mai ales când ele se suprapun peste niște condiții armosferice care favorizează
retenția de particule mai aproape de nivelul solului, unde facem noi măsurători. Eu zic că este de la încălzitul cu
combustibili solizi în gospodării, pentru că nu înțeleg de ce vara nu este.

Doamna Ioana MARCU : Eu vroiam să vin în completarea domnului și să spun că nu este primul an în care mi se
aduce la cunoștință acest lucru și am scos datele statistice de la un senzor din ultimii 6 - 7 ani, în urmă cu 2 ani și
aceleași depășiri le-am văzut și eu pe sezonul rece, în special seara între 08 - 11.00 și dimineața între 07 - 09.
Suntem o depresiune și acumulăm toate particulele nu doar din Câmpulung, ci și din zonele limitrofe care se aMă un
pic mai sus. Putem să facem un studiu de mediu pe treaba aceasta. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Am făcut și eu niște gra5ce, nu sunt total de acord cu acest lucru. Am
fost de acord în momentul în care calitatea aerului depășea anumite praguri, dar nu foarte mari. Dar în momentul
în care ajungi și depășesc mult, mult aceste praguri și te uiți și la suspensiile care sunt, vedeți că nu regăsesc în
arderile de lemn care sunt în momentul de față. 

Doamna Ioana MARCU :  Să facem un studiu de calitatea aerului și să determinăm ce fel de particule sunt. 

Domnul consilier Alexandru - Cristinel HAGI : Un studiu avizat ar trebui să ne spună și cel fel de particule sunt și
dacă este din arderile de combustibil solid. Dacă avem situsțiile cum sunt arderile de deșeuri din alte zone, sau
rezultate din activitate industrială, trebuie să luăm măsuri, cu siguranță. Să facem un studiu de mediu. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID :  Eu văd zilnic multe substanțe în apă. Avem cea mai bună apă din țară. 

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Am cerut analiza de risc de la Spitalul Câmpulung în baza cărora s-au
făcut acele lucrări sau se vor face, cu camerele, cu paza. Și tot de la spital am cerut să ni se spună că toți membrii
din consiliile de administrație îndeplinesc condițiile legale. 

Domnul consilier Ionel STATE : După cum știți, la o ședință anterioară au participat părinții copiilor de la robotică. De
fapt erau nemulțumiți că nu putea să participe la bursa de excelență I pe care o meritau. La solicitarea părinților și a
consiliului de administrație, s-au reluat discuțiile cu ministerul educației.  A sosit răspunsul ministerului. Șe dă citire
adresei de la minister. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Deci au primit bursă. Părinții au insistat și au făcut toate demersurile împreună
cu copiii și au reușit. 

Se ține un moment de reculegere pentru domnul CIORTAN, colegul nostru de la SPADPP. 

Domnul consilier NECULĂESCU Ciprian - Mihai : S-au început lucrările la părculețul din Grui, unde erau garajele. S-
au turnat betoanele ? Ce se întâmplă ? 
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PREȘEDINTELE DE ȘEDINȚĂ:

Adrian VLĂDĂU
CONTRASEMNEAZĂ PENTRU LEGALITATE:

SECRETARUL GENERAL AL MUNICIPIULUI CÂMPULUNG,

Ramona SIMION

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Se lucrează, este în termen. Lucrează firma domnului RĂUȚOIU. Este în termen.

Domnul consilier Bogdan - Angelin DAVID : Sunteți ieșit cel puțin 2 ani. 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : În bugetul anului 2025, aveți în intenție să prindem și copiii aceștia
speciali ai Câmpulungului, extraordinari și speciali, să îi premiem. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : La ce grupă de copii vă referiți ? 

Doamna consilier Loredana - Nicoleta NĂSTASE : Copiii extaroridnari ai Câmpulungului care ne fac fală peste tot. 

Domnul consilier Mihail KEGYE : În fiecare an s-a premiat. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU :  I-am prins pe toți și îi vom prinde în continuare. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Ce se întâmplă cu balconul celălalt, l-am identi5cat toți din ședința trecută,
nu îl punem și pe ăla în ilegalitate. 

Domnul Marinică FOLOGEA : Ordinea este una firească, mai întâi trebuia concesionat terenul și apoi construire. 

Domnul consilier Alexandru - Cristinel HAGI : În mandatul trecut nu s-au mai aprobat decât cele care au fost în
proiecție, și pot să susțin asta. Dar sunt balcoane care au peste 10 mp, 20 mp în orașul nostru, s-au mai făcut și
deasupra cu același grad de ilegalitate. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Decât să mărim taxele la agenții economici și s îi punem în di5cultate, mai
bine ne-am concentra să punem în legalitate astfel de balcoane, să le demolăm unde au intrat în proprietate privată
și să încercăm să găsim soluții (să intrăm în legalitate). 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU :  Cum să intre în legalitate dacă este ilegal, cum să intre în legalitate. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Haideți să intrăm și noi în legalitate la Câmpulung. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU :  Dacă propunem o hotărâre de consiliu să îi demolăm, dumenavoastră o votați. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Haideți să știm situația reală în Câmpulung. Trecem peste ele, ne facem că
nu le-am văzut și ele nu dat bine, nici ca imagine, nici ca venituri. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA :  Spuneți care este situația blocurilor ANL care vrem să le cumpere, au depus
cereri de 5 ani. Noi suntem singurul oraș unde nu se poate. 

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU : Am avut și la audiențe numeroase discuții pe tema asta. 

Domnul consilier Georgel MĂDULĂREA : Casa de cultură, biblioteca este neluminată în 5ecare seară, deși are reMectoare, pe
primărie bat proiectaorele și se vede frumos pentru un turist.  

Domnul consilier Adrian VLĂDĂU :  

Adrian VLĂDĂU, președintele de ședință, constată că punctele înscrise atât pe ordinea de zi cât și pe ordinea
suplimentară au fost epuizate și, neexistând alte probleme de discutat, declară ședința închisă.

Prezentul proces – verbal se completează cu înregistrarea video a ședinței consiliului local.
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